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Hei! 

  

Viser til skriv i nettsidene til Lindås Kommune  publisert 5 mai 2014. Jeg er bosatt på Lindås , 

Krambuhaugen 38 og har Lindås Barneskole som nærmeste nabo som jeg har fått opplyst har 

fiber fra BKK. Det går trekkerør fra skolen ned til mitt hus og resterende hus som ble satt opp i 

perioden fra 2005 og påfølgende år. Trekker rør tilhører BKK og jeg har gjentatte ganger vært i 

kontakt med BKK for å få forhøre meg om fiber. Men de svare det samme som alle andre 

leverandører av fiber. Vi kan ikke levere og har ingen planer om å bygge ut fiber der du 

bor.  Men vi tar kontakt om det blir aktuelt….  

I dag er opplastingshastigheten på en god dag ca 1MB og dette er dessverre alt for lite. Om en 

laster opp større filer på nettet så går hele nett i stå og da hjelper det lite med 10MB i 

nedlastingshastighet! Siden jeg bor reletivt langt fra sentralen og har problemer med å motta 

trådløst nett via DirectConnetc så er det ikke mulig å få mer en nevnte opplastingshastighet. Selv 

når en ikke laster opp større filer så er det problemer med hastigheten når en er flere på nettet 

samtidig. 

For min del er hastighet på nettet av stor betyding når jeg i fremtiden skal velge bosted i 

fremtiden. 

Håper at dere kan bidra til at BKK eller for den del andre leverandører kan levere fiber der jeg og 

mine naboer i Krambuhaugen bor.  
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Arild Mongstad Pedersen 

Krambuhaugen 38 

5955 Lindås 

  

  

http://www.lindas.kommune.no/uttale-utbygging-av-fiberbreiband.5484637-298404.html

